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gevonden met diverse stafmedewerkers. Verder zijn er 
gesprekken geweest met onder andere de vorige voor-
zitter van de raad. We hebben de notulen van eerdere 
 vergaderingen van de raad van commissarissen en de 
auditcommissie gelezen en andere relevante informatie 
tot ons genomen.

Als raad van commissarissen willen wij Paul Koster 
graag nadrukkelijk danken voor zijn leiderschap en 
de  inspirerende bijdrage aan de succesvolle ontwikkeling 
van EI-VEB gedurende de afgelopen zeven jaar. Dankzij 
Paul richt EI-VEB zich steeds meer op internationale 
(vooral Europese) kwesties in de financiële wereld. Onder 

zijn leiding heeft het ESG-perspectief een prominente rol 
gekregen in EI-VEB-visie en de duiding van zaken die 
beleggers aangaan. Wij wensen Paul en zijn naasten alle 
goeds voor de toekomst toe.

Wij danken het EI-VEB-team voor het goede werk dat zij 
ook in 2021 deskundig en gedreven hebben gedaan. Tot 
slot, maar zeker niet minder belangrijk, danken wij u als 
EI-VEB-lid voor uw trouwe steun en betrokkenheid!

Namens de raad van commissarissen van EI-VEB

Steven ten Have, voorzitter


